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В данной статье анализируются предпосылки, осуществление и итоги правовых реформ, существенно ви-
доизменивших правовую систему и законодательство Королевства Швеция во второй половине ХХ столетия. 
В частности, рассматриваются различные аспекты функционирования реформированного конституционного, 
финансового, налогового, гражданского, земельного, природоохранного законодательства, законодатель-
ства, регулирующего отношения между государством, личностью и церковью, а также обеспечивающего 
права и свободы личности. В связи с проводимой в настоящее время работой по внесению изменений в 
действующую Конституцию Российской Федерации 1993 г. в представленной статье содержится информация, 
которая может содействовать использованию в России положительного опыта проведения правовых реформ 
в Королевстве Швеция. 
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In the presented article the background, fulfillment and the results of the legal reforms in the Kingdom of Swe-
den are analyzed. The reforms have drastically changed the legal system and legislation of the Swedish Kingdom in 
the second half of the twentieth century. In particular, various aspects of the reformed constitutional, financial, tax, 
civil, land and environmental legislation functioning are explored too as well as the legislation, which provides the 
legal regulation of the relations among the state, the church and individuals and supports the rights and freedoms 
of a human being, is considered in the article also. Now the work on amending and adjusting the valid Russian Fed-
eration Constitution of 1993 is being carried out and, considering this, it would be probably possible in Russia to use 
the presented article for providing the consumption of the positive experience of the legal reforms fulfillment in the 
Kingdom of Sweden. 
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